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Szeretnék jelentkezni a 2020-as évfolyam alumni vezetőségi tagjának továbbra is. Szeretem 
ezt a szervezetet, sok élményt és értékes kapcsolatot, gondolkodás- és szemléletmódot ad. 
Nagyon nagy erőssége az a networking, ami körülveszi és támogatja a Magyar BCSDH-t. 
 
Sajnos az én évfolyamom volt a legnagyobb elszenvedője a COVID-19 járványnak, ezért 2 db 
személyes szakmai nap volt, ennek ellenére számos évfolyamtársammal nagyon jó a 
kapcsolatom és úgy érzem, elfogadták hogy képviselem őket. Az elkövetkezendő időszakban 
szeretném jobban összefogni az évfolyamot és aki nyitott rá, jobban belevonni a szervezet 
életébe, mert úgy látom (főleg a mai rendezvény után), hogy bőven van rá nyitottság. Ha 
beszélünk arról, hogyan tehetjük jobbá a környezetünket, gazdságunkat, saját vállalatunkat, 
már jó úton vagyunk, erre szeretnék törekedni. 
 


